

星期六數碼媒體製作班 (獲選通知)

敬啟者：

為推行「一生一體藝」計劃，本校將開設「星期六數碼媒體製作班」，全年共 10 節。由外聘導師到校教授。詳情臚列如下：

上課日期： (共 10 節)	10 月	9	16	23	30	(4 節)
	11 月	13	20	27		(3 節)
	12 月	4	11			(2 節)
	1 月	8				(1 節)
上課時間：	逢星期六早上 10:30 至中午 12:00					
上課內容：	1. 構思主題性的影片內容 2. 學習基本的剪接影片技巧 3. 運用簡單的多媒體軟件製作主題影片					
費用：	全免					
負責老師：	毛孟儀老師					
備註：	1. 學生須穿著整齊體育服。 2. 本課程的費用由全方位學習津貼支付，為免浪費資源，學生必須全期出席，並遵守導師的指導。 3. 如出席率超過 80% 者，可獲出席證書。					

如有任何查詢，請致電毛孟儀老師 (電話：2476 2414)。

此致
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月二十九日

請於 10 月 5 日(星期二)或以前將回條交予毛孟儀老師。



(通函 No : 022/2021)

敬覆者：

本人 同意/ 不同意 敝子弟參加 貴校開辦的「星期六數碼媒體製作班」，並知悉上課時間及放學安排。現隨回條證明敝子弟健康情況良好，適宜參加上述活動。

學生放學方式： 家長接領 自行回家

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2021 年 9 月 _____ 日

請於 10 月 5 日(星期二)或以前將回條交予毛孟儀老師。

Saturday Digital Media Production Class (Notice of Acceptance)

Dear Parents/Guardians,

We will be offering our students the opportunity to take part in a Saturday Digital Media Production Class to implement the Life-long Sports/Arts Programme. The class will start from 9th October 2021 and there are totally 10 lessons throughout the school year.

Date : (10 lessons)	October	9	16	23	30	(4 lessons)
	November	13	20	27		(3 lessons)
	December	4	11			(2 lessons)
	January	8				(1 lessons)
Time :	Saturday 10:30am - 12:00nn					
Learning objectives :	1. Conceive thematic video content 2. Learn basic video editing skills 3. Use simple multimedia software to make videos					
Fee :	Free					
Teacher in charge :	Miss Mo Mang Yee Iris					
Remarks :	1. Students must wear sports uniforms. 2. This course is paid for by Life-wide Learning Grant so there is no additional charge for you to pay. In order to avoid wasting resources, students must attend the lessons according to the timetable and follow the guidance of the instructor. 3. If the attendance rate exceeds 80%, students will be awarded a certificate of commendation.					

If you have any enquiries, please do not hesitate to contact Miss Mo Mang Yee Iris on 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal

* Please hand in the reply slip to Miss Mo Mang Yee Iris on or before 5th October, 2021.



Notice(No : 022/2021)

-----✂----- Reply Slip -----✂-----

Dear Principal,

My child will join / will not join the "Saturday Digital Media Production Class". I hereby declare that the health status of my child is suitable for participation in this activity.

After the lessons, my child will return home by the following way:

To return home by his / her own To be picked up by parent / guardian

Student's Name: _____ () Class: _____

Parent's / Guardian's Name: _____

Parent's / Guardian's Signature: _____

Contact telephone number: _____

Date: 2021 (Y) 9 (M) _____ (D)

* Please hand in the reply slip to Ms Mo Mang Yee on or before 5th October, 2021.